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 Protokoll från styrelsemöte med Viskaforsbygdens Ortsråd 

 Tid: torsdagen den 18 augusti 2022 kl: 18.00 – 20.00 

 Plats: Lundskullegården, Kinnarumma 

Deltagare: Jan-Åke Brorsson, Maria Erixon, Michael Flodhag, Lars Hermansson, Eva 
Kindvall Vinkvist och Ingvar Zachrisson 

Adjungerad: Jan Rosenberg 

1. Öppnande 
Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2. Val av mötesfunktionärer 
Beslöts utse Jan-Åke Brorsson till sekreterare för mötet och att ordföranden justerar 
dagens protokoll. 
 

3. Vad händer i Viskaforsbygden 
Lasse informerade om att Byalaget i Kinnarumma jobbar med förbättringar av 
Lundskullegården och badplatsen. Tipspromenader arrangeras och andra aktiviteter är 
på gång. 

 Eva rapporterar om att verksamheten i och i anslutning till Seglora bygdegård. Ett 
antal åtgärder har genomförts och fler är på gång. Hembygdsgården i Seglora har fått 
ett nytt vattenburet uppvärmningssystem. 

 Jan-Åke rapporterade att utegymmet vid Sven Eriksonsvallen är klart för användning. 

 

4. Rapport från Jan Rosenberg 
Viskaforsskolan kommer köpa 30 timmar i veckan av fritidsgården. Fritidsledarna 
hjälper också till med simundervisning och andra aktiviteter på skolan. 

 Fritidsbanken med utlåning av fritidsartiklar sköts numera av Fritid- och folkhälsa. 
Janne delade ut en broschyr med information om verksamheten. 
 

5. Kommunikation samt viskafors.net 
Jan-Åke rapporterade att hemsidan viskafors.net nu ägs av Viskaforsbygdens ortsråd. 
Överföringen av ägarskapet har inte medfört några kostnader för ortsrådet.
  

 Styrelsen förde en principdiskussion om hur verksamheten skall kommuniceras. Vad, 
vem, när m.m. samt vilken roll viskafors.net skall spela i kommunikationen.  
Vad gäller synen på viskafors.net resulterade diskussionen i följande: 

 Presentation av Ortsrådet 
Vem sitter i styrelsen? Ortsrådets roll? Stadgar och protokoll. Genomförd och 
planerad verksamhet, projekt m.m. Svar på remisser.  



  Protokoll    
2022-08-18    

 

 

2 

  

 

 Våra medlemmar? 
Presentation av våra medlemmar och länkning till deras ev. hemsidor. Marknadsföring 
av medlemmarnas produkter och tjänster. Lyfter fram det lokala nätverket och vad det 
kan erbjuda.  

 Övrigt 
Gärna många bilder! Nyheter från Viskaforsbygden. Kalender 

 
Jan-Åke menade att åtgärder behövs för att utveckla hemsidan. Jan-Åke föreslog att 
använda konsulten Petri Huttula som bl.a. arbetar med Segloras hemsida. 
Beslöts uppdra åt Jan-Åke att kontakta Huttula och ta fram en plan för hemsidans 
utveckling och redovisa den för styrelsen. Därefter tas beslut om hur vi går vidare. 
 

6. Ekonomiska rapport 
Jan-Åke rapporterade att resultatet t.o.m. juli innebär ett överskott på 304 000 kr. 

 Föreningen har i nuläget tillgångar på 401 000 kr. 

 Antal medlemmar är 60. 

7. Viskaforsbygdens dag den 10 september 
Maria lämnar följande rapport: 

 Seglora 

 kl: 13 - 16 Aktiviteter i Hembygdsgården 

 kl:15 - 17  Aktiviteter i Holmens hus 

 kl: 17.00 Musikstund i Seglora kyrka med Varbergs kyrkokör 

 Viskafors (området från SE-vallen-skolan-torget-Viskaforshallen) 

 kl: 11 - 16 Marknads- och scenaktiviteter 

 kl:16 e-sportevent 

 kl: ca 18.30 Allsång för barn och öppen scen, godisregn 

 Kvällen avslutas med musikunderhållning av DJ. 

Avtal har tecknats med Publika möten Kulturförvaltningen som bidrar med 40 000 kr 
exkl. moms. (bilaga) 

Budgeterade intäkter inkl.moms är: 75 000 (Ortsrådet) 50000 (Publika möten), 
17 000(sponsorer). Totalt: 142 000 kr 

Kostnaderna beräknas i nuläget uppgå till ca 130 000 kr. 
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Styrelsen tackade för rapporten och det imponerande arbete som arbetsgruppen för 
Viskaforsbygdens dag genomför. 

 

8. Remiss angående utvecklingen i Viskafors 

 Ortsrådet har fått en remiss från Borås stad om utvecklingen i Viskafors. (Bilaga)
  

Styrelsen diskuterade remissen och beslöt uppdra åt Jan-Åke att med utgångspunkt 
från nedanstående punkter formulera ett förslag till yttrande. 

 Följande synpunkter framfördes i diskussionen: 

• Fokusera på planarbete för att få fram nya bostäder 
• Området mellan Brunnsvägen ner till Herrgårdsområdet är en viktig del i 

utvecklingen. Frågan om en ny idrottshall ska finnas med i planeringen. 
• Även Skansenområdet skall utvecklas ner mot Pumpkällehagen och 

Herrgårdsområdet 
• Utveckla Östra Ögärdet  
• Pendelparkeringen i centrum  
• Hela Viskaforsbygden 
• Nej till fler hus i centrum enligt förslag. 
• Pendelparkeringar både vid Herrgårdsområdet och vid järnvägsstationen.  
• Utred flyttning av hållplats för tåg närmare centrum. Kan detta bidra till en mer 

attraktiv miljö i området ner mot nuvarande järnvägsstation. 
• Övergångsställe till promenadväg och grillplats vid SE-vallen 
• Vägen till Storsjön. Discgolfen. 
• Serviceorternas omland.  
• Kommunikationerna till omlandet. Nya bostäder Hela Viskaforsbygden 

 För att fånga upp synpunkter beslöts att förslaget till yttrande skall skickas ut till alla 
medlemmar samt läggas ut på viskafors.net. 

9. Övriga frågor 

10. Nästa styrelsemöte 
Måndagen den 19 september kl:18.00 i Seglora Bygdegård  

11. Avslutning 
 Ordföranden avslutade mötet  
 
 
__________________________ __________________________  
 
Jan-Åke Brorsson  Michael Flodhag 
Sekreterare   Ordförande   

 


